
Nieuw afdelingsbestuur aan de slag
Na de lokale voorzittersverkiezingen en het vertrek van Joren Mertens 

(waarover meer op p. 2) ging enkele maanden geleden de nieuwe, grotendeels 
herschikte voorgaande bestuursploeg  aan de slag. Maak kennis met uw nieuwe 

N-VA-ploeg. We wensen Nick Van Elsen veel geluk met zijn nieuwe uitdaging als 
kabinetsadviseur Cultuur & Ontwikkelingssamenwerking voor de Stad Antwerpen 

en danken hem voor zijn bijna drie jarende durend voorzitterschap en zijn inzet 
voor de N-VA-werking in Hamont-Achel. 

Beste lezer,

Na een korte onderbreking, veroor-
zaakt door de lokale voorzitters-
verkiezingen en de samenstelling van 
de nieuwe bestuursploeg, knopen 
we opnieuw aan met het huis-aan-
huisblad voor Hamont-Achel.

De bestuursploeg laat zich door de 
recente perikelen, waarop in dit blad 
kort wordt ingegaan, niet uit het lood 
slaan. Via deze weg steekt de N-VA-
bestuursploeg onze mandataris en 
coalitiepartner een hart onder de riem 
met de belofte te blijven werken aan 
constructieve oplossingen voor onze 
stad. 

Hoewel 2024 nog een eeuwigheid 
van ons verwijderd lijkt, beginnen we 
stilaan de basis te leggen van ons 
‘TRAJECT 2024’, dat de N-VA moet 
voorbereiden op de belangrijke ver-
kiezingen in mei en oktober 2024.

Met de Vlaamse feestdag in het 
verschiet roep ik meer dan ooit alle 
Vlaamsgezinden op om op 11 juli de 
leeuw buiten te hangen! In naam van 
mijzelf en het hele N-VA-bestuur een 
deugddoende zomer van herwonnen 
vrijheid gewenst. Maar laten we ook 
even stilstaan bij het vele lijden op 
amper 2.000 km van hier, waarmee 
ook sommigen in Hamont-Achel 
geconfronteerd worden. Ik wens jullie 
veel leesplezier!

Marc Segers
Voorzitter N-VA 
Hamont-Achel
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Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart 
u zich achter de N-VA-standpunten? Dan 
bent u de persoon die we zoeken. Wil u mee 
uw schouders zetten onder het Hamont-
Achel van de toekomst? Meer info op onze 
website www.n-va.be/hamont-achel of 
mailt naar hamont-achel@n-va.be.

Laat van je horen!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Hamont-Achel
hamont-achel@n-va.be N-VA Hamont-Achelwww.n-va.be/hamont-achel

JULI 2022, NR.1     I    V.U. MARC SEGERS, DE SCHIJF 42, 3930 HAMONT-ACHEL



Bezoekers- en onthaalcentrum Achelse Kluis: 
een pareltje in wording
N-VA-schepen van Toerisme Roger Mertens is een van de drijvende krachten achter het nieuwe onthaal- en bezoekerscentrum 
aan de Achelse Kluis. Hij deelt graag het laatste nieuws rond dit dossier mee.

Zoals jullie weten, investeert de stad in de 
Achelse Kluis in een bezoekers- en ont-
haalcentrum voor het gebied ‘De Groote 
Heide’. De Achelse Kluis is momenteel 
de gebouwen (het witte Poortgebouw) 
aan het renoveren: nieuwe ramen, nieuwe 
verwarming, vloeren, muren, etc. Daar 
alle werkzaamheden onder het toezicht 
van ‘erfgoed’ minutieus dienen te worden 
bekenen, heeft het vergunningstraject 
enige vertraging opgelopen. 
Voorts hebben we plannen om ook de 
voormalige aardappelschuur (tevens aan-
gewend als tentoonstellingsruimte Eerste 
Wereldoorlog) te betrekken in een tweede 
fase. Hiervoor hebben we een aanvraag 
ingediend bij Toerisme Vlaanderen in het 
kader van ‘bierbeleving’. Het is de bedoe-
ling om in dit gedeelte van de Achelse 

Kluis verder in te gaan op het leven van 
de monniken van de Orde der Cister-
ciënzers door de vorige eeuwen heen en 
op het brouwen van de Achelse Trappist. 
De eerste fase (onthaalcentrum) wordt 
naar verwachting opgeleverd in het najaar 
van 2022; de tweede fase zal wellicht in de 
loop van 2023 afgewerkt kunnen worden. 

Toeristische troef

Ondertussen hebben we akte genomen 
van de plannen om de Achelse Kluis te 
verkopen. We zijn dan ook met de huidige 
eigenaars (abdij van Westmalle) aan het 
bekijken hoe we kunnen verzekeren dat 
we voor de komende tientallen jaren 
hier onze intrek zouden kunnen blijven 
nemen. 

Na de zomer zullen de diverse afge-
vaardigden van de ‘De Groote Heide’-
gemeenten (Hamont-Achel, Pelt, Cra-
nendonck, Valkenswaard, Heeze-Leende 
en Eindhoven) hun intrek kunnen nemen 
in het rechtergedeelte van het Poortge-
bouw. Hierdoor zal op korte termijn ook 
de motor van De Groote Heide in deze 
toeristische parel gevestigd zijn. 
Als Hamont-Achels schepen van Toe-
risme ben ik dan ook erg trots met deze 
verhuis. Zo kunnen we de toeristische 
troeven van de wijde 
omgeving nog beter 
promoten!

Roger Mertens
Schepen van Toerisme

Minister Weyts investeert in 
Vrije Kleuterschool De Robbert 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert  81.182 euro in Vrije 
Kleuterschool De Robbert in Hamont-Achel. ‘We timmeren verder aan een betere 
onderwijskwaliteit voor onze leerlingen’, zegt minister Weyts. ‘Die onderwijskwaliteit 
krikken we mee op door te investeren in onze schoolinfrastructuur.’

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in totaal drie miljard 
euro in scholenbouwprojecten. Dat is nog eens 500 miljoen euro méér dan in de vo-
rige regeerperiode. Al deze financiële steun kunnen schoolbesturen goed gebruiken 
voor bouw- of verbouwingswerken. Deze investeringsgolf komt ook Hamont-Achel 
ten goede. Concreet gaat het om renovatiewerken aan het bestaande schoolgebouw.

N-VA schepen Joren Mertens neemt ontslag
Eind april nam schepen Joren Mertens ontslag uit het afdelingsbestuur van N-VA Hamont-Achel, alsook uit 
de N-VA als partij. Hij zetelt voortaan als onafhankelijke. Voor alle duidelijkheid: zijn beslissing heeft naar 
eigen zeggen niets te maken met enige vorm van onvrede met de lokale N-VA-afdeling. Hoewel de lokale 
N-VA (en hoogstwaarschijnlijk bij uitbreiding al onze kiezers) deze redenering niet begrijpt, respecteren wij 
zijn persoonlijke keuze. We laten ons als lokale N-VA-afdeling door dit voorval niet uit evenwicht brengen 
en gaan voluit verder met onze positieve werking. Roger Mertens (schepen van Financiën, Toerisme, Sociale 
Veiligheid, Kerkfabrieken en Parochiale centra) blijft uiteraard onze partij trouw en de lokale N-VA rots in 
de branding in het Hamont-Achelse schepencollege. Roger zet en zal zich dagelijks blijven inzetten om onze kiezers te vertegen-
woordigen in het beleid van onze stad.
Bij het ter perse gaan van dit blad hebben we weet van een constructieve motie van wantrouwen neergelegd door Joren Mertens 
en de oppositie, waardoor Hamont-Achel mogelijkerwijs vanaf 6 juli door een nieuwe meerderheid zal worden bestuurd. N-VA 
Hamont-Achel zal hier na de extra gemeenteraad op terugkomen.
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Hoe de oorlog in Oekraïne ons allemaal tre� 

Natasja komt op adem in Hamont-Achel

Niemand had het zich waarschijnlijk durven voor te stellen: zo’n 
80 jaar na het einde van de Tweede Wereldoorlog worden we op-
nieuw geconfronteerd met oorlogsgruwel en de gevolgen ervan op 
het Europese continent. We mogen natuurlijk de burgeroorlog in 
Joegoslavië gedurende de laatste tien jaar van de vorige eeuw niet 
minimaliseren, maar de zogenaamde Russische ‘speciale militaire 
operatie’ die meer dan honderd dagen geleden begon, is van een 
andere orde. Een nieuwe, rechtstreekse militaire confrontatie tus-
sen twee staten en een verderzetting van de Russische annexatie 
van de Krim en de Oekraïense strijd met de door Rusland gesteun-
de separatisten in oostelijk Oekraïne die in 2014 begon. 

Onnodig te zeggen dat, hoewel de gevechten zich op meer dan 2.000 
km van Hamont-Achel afspelen, we niet alleen op socio-economisch, 
maar ook op lokaal en familiaal vlak met de gevolgen van de gruwel 
te maken hebben. 
Onderstaande getuigenis uit de kringen van onze voormalige lokale 
N-VA-voorzitter herinnert ons aan deze persoonlijke gevolgen. Ze 
toont ons echter ook hoe acties van het stadsbestuur en Hamont-
Achelse solidariteit pogen enkele Oekraïnse vluchtelingen een hart 
onder de riem te steken.

ONBEGRIP

Onze voormalige voorzitter Jos Houben trouwde drie jaar geleden 
met Valentyna Denysenko, afkomstig uit Oekraïne. Valentyna is 
geboren in Charkov, uit een Oekraïense vader en een Russische 
moeder. In Charkov leefden Russen en Oekraïners altijd vreedzaam 
samen, vandaar dat er groot onbegrip is over deze zinloze oorlog. 
Valentyna is al meer als 20 jaar weg uit Oekraïne. Voor ze Jos leerde 
kennen, woonde ze lang in Aken, Duitsland.

Haar zus Natasja bleef in Charkov en vierde op 23 februari van dit 
jaar het huwelijk van haar dochter. De volgende dag brak de oorlog 
uit en begonnen de bombardementen op Charkov. Na 100 dagen 
vallen er nog dagelijks bommen op deze ooit zo’n prachtige stad 
van 1.4 miljoen inwoners. Haar woning werd gedeeltelijk verwoest. 
Tien dagen leefde Natasja met haar dochter, schoonzoon en 
twee kleinkinderen van 9 jaar en van 5 maanden in erbarmelijke 
omstandigheden in de metro van Charkov. 



Hoe de oorlog in Oekraïne ons allemaal tre� 

Natasja komt op adem in Hamont-Achel

Gelukkig konden ze 
vluchten: in een overvolle 

trein van Charkov, via Kiev, 
naar Lviv (+/- 1400 km). De trein-

reis duurde maar liefst 26 uur, tussen 
de bombardementen door, in verduis-
terde wagons waar 350 mensen zaten op-
eengepakt terwijl er normaal maar plaats 
is voor 40! 26 uur tegen elkaar gepropt, 
geen toilet, geen water, … niets! 

GETRAUMATISEERD

In Lviv aangekomen vonden ze de eerste 
dagen opvang in een leegstaand dieren-
hotel en sliepen er op de grond. Nadien 

vonden ze gelukkig een woning 
in deze met vluchtelingen over-
spoelde stad (meer dan 3 miljoen 

vluchtelingen)! Omwille van deze 
overbevolking was het voor Natasja 

moeilijk om daar werk te vinden en 
besloot ze eind april naar haar zus 

in Hamont te verhuizen, waar ze nu, 
helemaal getraumatiseerd, nog steeds 

slapeloze nachten doormaakt. Telkens 
wordt ze opgeschrikt door berichten van 
nieuwe bombardementen en vernie-
lingen. Triestig waren de beelden van 
afstuderende 17-jarigen die toch hun 
schoolfeest hielden begin juni, voor een 
volledig stukgeschoten school, omringd 
door militairen… . Haar verhalen over 
de gruwelijke nachten in de metro, de 
overvolle trein zonder enige kledij en 
bezittingen mee te brengen, hebben ook 
bij mij een zeer diepe indruk nagelaten. 
Wanneer zal zij ooit haar woning nog 
terugzien? Natasja zoekt nu naar werk in 
Hamont, in de hoop wat geld te sparen 
om ‘later’ terug naar huis in Charkov te 
kunnen trekken en mee te werken aan de 
heropbouw van hun stad. 
Ondertussen mist ze haar dochter, 
schoonzoon en twee kleinkinderen die 
nog in Lviv verblijven. Zoals Natasja’s 

schoonzoon en Valentyna’s kleinzoon 
(woont nabij Kiev), dienen mannen tot 
60 jaar zich ‘beschikbaar’ te houden voor 
het geval zij opgeroepen worden door het 
leger.

#EENPLEKVRIJ

Kort na het uitbreken van de oorlog 
schoot het stadsbestuur in gang om 
opvang te coördineren tussen gezinnen 
die ‘’#eenplekvrij’ hadden voor 
Oekraïense vluchtelingen. Regelmatig 
organiseert het stadsbestuur bijeen-
komsten om de vragen van gastgezinnen 
en vluchtelingen te beantwoorden en om 
hen warm te onthalen. 

In onze stad verblijven momenteel rond 
de vijftig Oekraïense vluchtelingen. Ook 
werden vier gezinnen ondertussen ver-
huisd vanuit hun gastgezin naar Hoeve 
De Holdert, waar de stad als huurder 
optreedt zodat zij in groep elkaar beter 
kunnen ondersteunen en wij hun origi-
nele opvanggezinnen weer wat meer rust 
kunnen geven. 
Dank aan iedereen die op één of an-
dere manier steun heeft gegeven aan de 
slachtoffers van deze gruwelijke oorlog. 

Onze voormalige voorzitter Jos Houben is gehuwd 
met Valentyna Denysenko, afkomstig uit Oekraïne.

Valentyna en haar zus Nastasja (links), 
die naar Hamont verhuisde. Haar 

familie bevindt zich nog steeds in Lviv.

www.n-va.be/hamont-achel



Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Frieda Gijbels
Kamerlid

Steven Vandeput
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022

N-VA gaat voor veilig Hamont-Achel: 
Zone 30 verder doorgevoerd 
De invoering van zone 30 wordt verder veralgemeend in de 
dorpscentra van Hamont en Achel. Daar we veiligheid hoog in 
ons vaandel dragen, hebben we na vele opmerkingen uit het 
verleden de zone 30 structureel ingevoerd in de drukkere 
dorpskernen. We willen verder ook benadrukken dat in de Stad 
Hamont de algemene regel ‘voorrang aan rechts’ geldig is, tenzij 
anders aangeduid. Nadat we eerder fietsstraten hebben ingevoerd 
in de schoolomgevingen zijn we ervan overtuigd dat deze maat-
regelen weer meer bijdragen aan de veiligheid van onze zwakke 
weggebruikers. Meer bepaald moedigen we onze jonge fietsertjes 
ook hun ouders aan om met de fiets naar school te gaan. Gezond 
voor zowel mens als milieu!

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat er-
mee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden 
staan om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in 
eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen 
kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA

Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Update nieuwe sporthal Achel
Recentelijk stuurde de schepen van Sport (voormalig N-VA 
schepen Joren Mertens) signalen de pers in over ‘grove onregel-
matigheden’ in dit dossier. Als N-VA wensen wij ons volledig 

van deze persoonlijke uitlatingen te distantiëren en benadruk-
ken we dat er op de speciaal samengeroepen gemeenteraad van 
16 mei geen grove onregelmatigheden naar boven zijn geko-
men. Het bestuur van de stad heeft zich vanaf de beginfase van 
dit belangrijke dossier steeds juridisch laten bijstaan, precies 
om onregelmatigheden te verkomen. Uiteraard hebben deze 
uitlatingen de planning van dit project verder vertraagd en 
hopen we binnenkort de nodige finale beslissingen te kunnen 
nemen. 

Overleg

Het is ondertussen ook duidelijk geworden dat de kosten van 
dit project (mede door corona, oplopende inflatie omwille van 
de oorlog in Oekraïne, enz.) aanzienlijk zijn gestegen. Boven-
dien werd de laatste maanden veel overleg gepleegd met de 
Achelse tennisclub over hun verhuisplannen naar het Klein 
Eind. We houden jullie op de hoogte van verdere beslissingen 
in dit dossier.

hamont-achel@n-va.be
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